



UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA

Soal Selidik Saringan Kontak COVID-19 Staf Baharu Bagi Tujuan Laporan Diri di Universiti Teknologi MARA (UiTM)

Assalamualaikum wbt dan Salam Sejahtera

Tuan/puan yang dihormati sekalian

Dalam usaha membendung dan mengawal penularan wabak COVID-19, pelbagai langkah yang perlu diambil oleh universiti awam khususnya UiTM. Sehubungan itu, tuan/puan adalah diminta untuk menjawab soal selidik disediakan. Soal selidik ini adalah khusus kepada staf baharu yang bakal lapor diri di UiTM sepanjang tempoh Perintah Kawalan Pergerakan (PKP). Maklumat yang diperolehi adalah bagi membolehkan langkah-langkah pencegahan awal dapat dilaksanakan dengan baik. Tuan/puan dikehendaki menjawab soal selidik ini sebelum lapor diri.

Mohon tuan/puan supaya dapat menjawab soal selidik ini sebelum lapor dengan jujur dan amanah bagi mendokong usaha kerajaan membendung penularan wabak COVID-19.

Maklumbalas tuan/puan adalah amat dihargai dan diucapkan terima kasih.

Sekian.

Jabatan Pengurusan Sumber Manusia
Pejabat Pendaftar
Universiti Teknologi MARA

Alamat e-mel (**wajib diisi**)

NOMBOR KAD PENGENALAN

Nombor kad pengenalan ini diperlukan bagi memudahkan urusetia membuat semakan terhadap calon-calon yang lapor diri dalam satu-satu masa.

Nombor Kad Pengenalan (**XXXXXX-XX-XXXX**)

PENGAKUAN

Dengan menjawab soal selidik ini, saya mengaku segala maklumat yang diberikan adalah benar.

Ya

Tidak

SOALAN 1

Adakah anda pesakit yang telah dan masih diSAHkan positif COVID-19 ?

Ya Tidak

SOALAN 2

2a) Adakah dalam tempoh 2 minggu ini anda mempunyai KONTAK rapat dengan pesakit COVID-19 seperti ahli keluarga serumah/ ahli tabligh dari kumpulan kecil yang sama (tidur/ makan bersama) dengan pesakit COVID-19?

Ya Tidak

2b) Adakah dalam tempoh 2 minggu ini anda mempunyai KONTAK rapat dengan pesakit COVID-19 seperti bersemuka lebih dari 15 minit dalam jarak kurang dari 1 meter di ruang tertutup?

Ya Tidak

2c) Adakah dalam tempoh 2 minggu ini anda tidak bersemuka tetapi berada bersama di dalam bilik berhawa dingin bertutup melebihi 2 jam dengan pesakit COVID-19?

Ya Tidak

2d) Adakah dalam tempoh 2 minggu ini anda menaiki kenderaan yang sama dalam jarak 2 kerusi melebihi 2 jam dengan pesakit COVID-19?

Ya Tidak

2e) Adakah dalam tempoh 2 minggu ini anda melawat atau pulang dari luar negara?

Ya Tidak

2f) Adakah dalam tempoh 2 minggu ini anda dalam perintah kawalan kuarantin di rumah oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM)?

Ya Tidak

SOALAN 3

KONTAK RAPAT dengan pesakit COVID-19 seperti:

- Ahli keluarga serumah/ahli tabligh dari kumpulan kecil yang sama (tidur/makan bersama) dengan pesakit COVID
- Bersemuka **lebih dari 15 minit** dalam **jarak kurang dari 1 meter** di ruang tertutup dengan pesakit COVID-19
- Tidak bersemuka tapi berada bersama di dalam **bilik air cond tertutup melebihi dari 2 jam** dengan pesakit COVID-19
- Menaiki kenderaan yang sama dalam **jarak 2 kerusi melebihi 2 jam** dengan pesakit COVID-19

ATAU

Melawat / pulang dari luar negara

ATAU

Dalam perintah kawalan kuarantin di rumah oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM)

RAJAH KONTAK RAPAT COVID-19

Adakah anda dalam tempoh 2 minggu ini mempunyai KONTAK RAPAT dengan individu seperti rajah di atas?

Ya Tidak

PENGESAHAN

Saya mengesahkan bahawa maklumat di atas adalah tepat dan dibuat secara sukarela tanpa sebarang paksaan atau tekanan daripada mana-mana pihak / keadaan atau situasi.

Ya Tidak